
Dagsorden 
Mødeart 

Skolebestyrelsesmøde 
Møde nr. 

10-2013 

Dato 

6. november 2013 

Mødested 

Personalerummet ny skole 
Mødeleder 

Per Birkmose  

Mødedeltagere  

Anja Søe Jensen. Bo Gabe. Brian Hyldig. Kitty Lundsgaard. Karen Kjær. Lisbeth Johansen. Lone Varming. Pia Sund Bast. Per Birkmose. 

Pernille Kjellberg. Bo Søndergård 
Fraværende 

Kitty Lundsgaard, Pia Sund Bast, Karen Kjær 
Næste møde (tid/sted) 

4/12-13/samme sted 

 

OBS: Kl. 18.00 er der møde med overbygningens kontaktforældre. 
 

Dagsorden 
Type: I= Information, D= Diskussion, BE= Beslutning 

 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 BE • Godkendelse af dagsorden Alle 19.00 

1 I, BE • Gennemgang af handlingsreferatet fra sidste skolebestyrelse 

møde  

Alle 19.00 – 19.05 

2 I • Korte meddelelser fra  

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen. Skriftlig orientering vedlagt. (Bilag 1) 

 

 

Alle 19.10 – 19.30 

3 I, D • Kvalitetsrapport (Bilag 2) 

Høng Skoles del af kvalitetsrapporten diskuteres  

 

BS, alle 19.30 – 20.00 

4 I, D • SFO 

Georges Bachous deltager i mødet.  

BS, GB, alle 20.00 – 20.30 

5 I, D • Folkeskolereformen 

Er der nyt siden sidste møde?  

BS 20.00 – 20.30 

6  • Eventuelt 

 

 

Alle 20.50 – 21.00 

 

Referat: 
Punkt 0: 

Godkendt 

 

Punkt 1: 

Mangler tilbagemelding fra grundskolen vedr. brug af Intra. 

Asfaltering er klaret på gl. Side.  

 

Punkt 2: 

Elevråd: 

Planlægning af udklædningsfest for 5.-6. Kl. onsdag d. 29. Januar. 

Formand og næstformand besøger BS ved lejlighed! 

Der er fokus på indeklimaet. Elevrådet udarbejder skrivelse til BS.  

 

Pædagogisk råd: 

Intet møde siden sidst. 

 

MED-udvalget: 

Intet møde siden sidst 

 

Formanden: 

Intet 

 

Ledelsen: 



 

Meget sygdom bl.a. personalet (også den mere alvorlige slags). 

Julefrokost til næste bestyrelsesmøde. 

Klassefight (læsekonkurrence i oktober) afviklet. 

Skolen deltager i skolefodboldturneringen. Pigerne er stadig med! 

Fagteamene er i gang – målet er at øge fagligheden. 

 

Punkt 3: 

Kvalitetsrapporten er bilag. 

Det går fremad med karaktererne.  

Enkelte klassers prøvekarakterer mangler. BS kontrollerer. 

Elevfravær: Det er et stigende problem, at elever kommer for sent både i grundskolen (ved morgensang) 

og i overbygningen. 

Klokken virker ikke i overbygningen. Teaterringning etableres på de interaktive tavler. PE undersøger, 

hvad det koster at etablere ringning i cafe mv. 

Internetkapaciteten i elevfløjen er for ringe. Den bliver fordoblet. 

 

Punkt 4: 

Georges Bachous (SFO-leder) fortæller: 

SFO: 172 børn og 12-13 medarbejdere i 3 afdelinger – senere 4 afdelinger. 

Klassepædagoger er med i skolen et antal timer. 

Personalet gør sig mange tanker/bekymringer i forbindelse med skolereformen. Hvad bliver opgaverne 

for pædagogerne og bliver der brug for alle? 

Der arbejdes henimod leg og bevægelse – også med henblik på den understøttende undervisning. 

George præsentererede tankerne om indhold og struktur fremadrettet. 

Mange dygtige medarbejdere i SFO-en, der kan byde ind med forskellige kompetencer. 

Besøg fra DGI for at fortælle om certificering til idrætsSFO. 

Der blev indsamlet over 14.000,- ved SFOs bazar til Rigshospitalets Børneafdelinger. 

 

Punkt 5: 

Skoleledelsen har været på skolelederkonference med reformen som hovedtema. 

Derudover er der arrangeret Camps tværkommunalt, så skoleledelserne kan blive informeret og inspireret.  

Medarbejderne vil rigtig gerne i gang med arbejdet.  

 

Punkt 6: 

Punkter til næste gang:  

• Skolebestyrelsesvalget 

• ”Bring your own device” 

• Opfølgning på økonomien 

• Opfølgning på Intra-brug 


